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Afyon’un güvenliği için
‘Asayiş Berkemal’

(VKS)
yöntemiyle

toplantı

Afyonkarahisar Valisi Kübra Güran Yiğitbaşı, Emniyet Müdürü Mahmut Ay ve
Jandarma Komutanı Albay Tolga Yağan, İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya’nın başkanlığında,

video konferans sistemi (VKS) yöntemiyle gerçekleştirilen toplantıya katıldı.

Bakan Yerlikaya, 81 ilin Valisi ve güvenlik
bürokrasisi ile toplantı gerçekleştirdi. Bakan
Yerlikaya, Bakan Yardımcıları, 81 ilin Valileri,
Emniyet Genel Müdürü, Jandarma Genel
Komutanı ve Sahil Güvenlik Komutanıyla bir-
likte Video Konferans yoluyla; başta terör
olmak üzere uyuşturucu, organize suç örgüt-
leri ve düzensiz göç konularını içeren toplan-
tı gerçekleştirdi. >>HÜDAYİ ACAR

AY
Yağan

Yiğitbaşı

Olgun, İYİ Parti Genel
Başkan yardımcısı oldu

Afyonkarahisar
İYİ Parti
Milletvekili
Hakan Şeref
Olgun, edinilen
bilgiye göre İYİ
Parti Genel
Başkanı Meral
Akşener’in
tensipleriyle İYİ
Parti Genel
Başkan
Yardımcısı
olduğu öğrenildi.

İYİ Parti Milletvekili Hakan
Şeref Olgun’un Seçim ve
Adalet işlerinin sorumluluğunun
verileceği öğrenildi. 14 Mayıs
2023 Cumhurbaşkanı ve 28.
Dönem Milletvekili Genel
Seçimlerinde İYİ Parti
Afyonkarahisar’dan Milletvekili
seçilen Olgun, milletvekili
seçilmesinin ardından bir sene
geçmeden Genel Başkan
Meral Akşener tarafından
Genel Başkan Yardımcısı
olarak görevlendirildi.
>>HÜDAYİ ACAR

Olgun

Kasapoğlu,Afyonkarahisar’ageliyor
Önceki dönem Gençlik ve Spor Bakanı Dr.
Mehmet Muharrem Kasapoğlu olimpik havuzun
açılışını gerçekleştirmek için Afyonkarahisar’da
olacak. Afyonkarahisar Belediye Başkanı
Mehmet Zeybek’in vizyon projelerinden birisi
olan olimpik havuz ’un bugün açılışı gerçek-
leştirilecek. Mehmet Muharrem Kasapoğlu’nun
isminin verildiği havuzun açılışını yapmak üzere
bugün saat 14:00 Afyonkarahisar’a gelecek.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Kasapoğlu

Hapis cezasıyla aranan şahısHapis cezasıyla aranan şahıs
jandarma tarafından yakalandıjandarma tarafından yakalandı

Afyonkarahisar’da 14 ayrı suçtan
toplamda 37 yıl hapis cezasıyla
aranan şahıs Şehit Uzman
Jandarma Serdar Dağ/Mercek-2
operasyonu çerçevesinde jandarma
ekipleri tarafından yakalandı.>>3’TE

Afyonkarahisar’da bir kahvehanede
yaşanan silahlı kavgada tetiği çeken
kişi ifadesinde vurduğu şahısla
aralarına geçmişe dayanan husumet
olduğunu ve bu yüzden vurduğu
kişinin zaman zaman kendisini akra-
baları ile tehdit ettiğini söyledi. >>3’TE

Afyonkarahisar müftülüğünce her
ay düzenli olarak yapılan “İlçe

Müftüleri İstişare ve Değerlendirme
Toplantısı” gerçekleştirildi. >>3’TE

Afyonkarahisar İlçe
müftüleri toplantısı yapıldı

Aral Teknik Koleji’nden
göğsümüz kabartan başarı
Aral teknik koleji, SAF-2023
Steam Azerbaycan Festivali
Yarışmalarından göğüs kabar-
tan başarılarla döndü. >>2’DE

Şuhut'ta Yerli Malı Haftası
çeşitli etkinliklerle kutlandı
Afyonkarahisar'ın
Şuhut ilçesinde
Cumhuriyet İlkokulu
ve Kurtuluş İhsan
Küçükarslan
İlkokulunda Yerli
Malı Haftası büyük
bir coşkuyla
kulandı.>>2’DE

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ)
Münazara Topluluğu ve Kadın ve Aile
Çalışmaları Uygulama ve Araştırma
Merkezinin organize ettiği “Kadına
Karşı Şiddetin Önlenmesi” Konferansı
gerçekleştirildi. >>5’TE

“Kadına karşı şiddetle mücadelede
hepimizsorumluyuz”

Kahvehanede çıkan silahlı kavganın
altından ‘tehdit edilme’ çıktı
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4-8 Aralık tarihleri arasında Azerbaycan’ın Bakü
şehrinde bu yıl üçüncüsü düzenlenen
Uluslararası STEAM Azerbaycan Festivali yarış-
malarında okulumuz Aral Teknik Kolejinden üç
takım ile ilimizi ve ülkemizi temsil ederek yarış-
malara katıldı. Türkiye, Azerbaycan, Bulgaristan,
Çek Cumhuriyeti, Kazakistan, Hollanda, Norveç,
Slovakya, Türkmenistan, İngiltere ve Özbekistan
gibi birçok ülkeden bin beş yüze yakın yerli ve
yabancı yarışmacıların katıldığı, on beş kategori-
den oluşan ve yirmi altı uluslararası hakemin
yönetiminde düzenlenen yarışmalarda üç alanda
yarıştılar. Katılım sağlanan yarışmalardan FLY-
TECH (Drone Yarışması) kategorisinde
ÜÇÜNCÜ, DEEP DİVE (Sualtı Yarışması) kate-
gorisinde ÜÇÜNCÜ, BOAT RACİNG (Tekne
Yarışması) kategorisinde ÜÇÜNCÜ olarak
tamamladılar. >>HÜDAYİ ACAR

Aral Teknik Koleji’nden
göğsümüz kabartan başarı
Aral teknik koleji, SAF-2023 Steam Azerbaycan Festivali

Yarışmalarından göğüs kabartan başarılarla döndü.

Basit yaralanma demeyin!
Fuar Hastanesi Beyin

cerrahi polikliniğine sol kulak
ön tarafından yaralanma

sonucu dikiş atılması sonrası
şişlik şikâyeti ile gelen
hastanın bir hafta önce
kıymık batması sonrası

müdahale edildiği öğrenildi.
Alınan öykü ve yapılan muayene sonrası
yabancı cisim olabileceği düşünüldü. Bunun
üzerine yapılan ultrasonografi sonrası
yabancı cisim olduğu saptandı. Tekrar yapılan
cerrahi müdahale sonrası en büyüğü 4 cm
olan ağaç kıymıkları(5-6 adet) başarıyla
çıkartıldı. Hasta sağlığına kavuşturuldu. Bu
nedenle basit yaralanma demeyin mutlaka
acil polikliniğe ya da ilgili branş hekimine
başvurunuz. >>İZZET IŞIK

İkmal ve garnizon komutanı Tuğgeneral
Yöner’den ATSO’ya iade-i ziyaret
Afyonkarahisar İkmal ve Garnizon Komutanı Tuğgeneral

Numan Yöner, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi
Odası’na iade-i ziyarette bulundu.

Tuğgeneral Yöner, ATSO Yönetim
Kurulu Başkanı Hüsnü Serteser,
Yönetim Kurulu Başkan
Yardımcısı Hayrettin Güzbey,
Yönetim Kurulu Üyeleri Kerem
Güzel, Ömer Özpınar ve Sefa
Topal tarafından ağırlandı. ATSO
Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü
Serteser, Tuğgeneral Yöner’e
ATSO’nun faaliyetleri ve projeleri
hakkında bilgi verdi. Tuğgeneral
Yöner, ATSO’da 2022 yılında
düzenlenen Büyük Taarruz 100.
Yıl Köşesi ile ATSO’nun 2021
yılında kazandığı BREEAM Yeşil
Bina Dünya Birinciliği ödülünü
inceledi. Afyonkarahisar İkmal ve
Garnizon Komutanı Tuğgeneral
Numan Yöner, ATSO’nun faaliyet-
lerini takip ettiğini belirterek ATSO
heyetine misafirperverlikleri
dolayısıyla teşekkür etti. Ziyaret,
fotoğraf çekimi ile sona erdi.
>>YILDIZ YARIKKAYA

Şuhut'ta Yerli Malı Haftası
çeşitli etkinliklerle kutlandı
Afyonkarahisar'ın Şuhut ilçesinde Cumhuriyet İlkokulu
ve Kurtuluş İhsan Küçükarslan İlkokulunda Yerli Malı

Haftası büyük bir coşkuyla kutlandı.
Cumhuriyet İlkokulu ve Kurtuluş İhsan
Küçükarslan İlkokulu öğretmenleri tarafından
öğrenci ve velilerin destekleriyle düzenlenen
Yerli Malı Haftası sınıflarda kutlandı. Kurtuluş
İhsan Küçükarslan İlkokulu tarafından günün
anlam ve önemini belirten çorba ikramında
bulunuldu. Yerli Malı Haftasında minik öğren-
ciler yerli otomobil TOGG ile tanışmanın
heyecanını yaşadı. Birbirinden güzel etkinlik-
lerde ilçenin el emeği göz nuru ürünleri
tanıtıldı. Yerli Malı Haftasını kutlayan minik
öğrencilerin sevinçleri dikkatlerden kaç-
mazken, öğretmen ve veliler ise bu sevince
ortak oldular. Minik öğrenciler Yerli Malı
Haftası dolayısıyla pano düzenleyerek büyük
bir beğeni topladı. Ayrıca Cumhuriyet İlkokulu
öğretmen ve öğrencileri yerli otomobil TOGG
ile hatıra fotoğrafı çektirmeyi ihmal etmedi.
>>İHA
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İmzalı yazılarda sorumluluk imza sahibine aittir.
Gazetemiz Basın Ahlak Yasası’na uymayı taahhüt eder

Adalet Bakanlığı ve Gençlik ve Spor Bakanlığı, mahkum
vatandaşların moral ve motivasyonunu artırmak amacıy-
la ortak bir çalışma yürütüyor. Bu protokol kapsamında

Afyonkarahisar Açık Kadın Cezaevi'nde müzik dinletisi düzen-
lendi. Müzik eşliğinde yapılan etkinlikler, hem kadın mahkum-
lar hem de çocuklar için mutlu bir ortam oluşturdu. Etkinliğe
katılanlar, müzik eşliğinde dans etti, şarkı söyledi ve eğlendi.
Etkinlik kapsamında ayrıca palyaço gösterisi de yapıldı.
Palyaçolar, çocuklarla birlikte çeşitli oyunlar oynadı, onları
güldürdü. Etkinlik, kadın mahkumlar ve çocuklar tarafından
büyük ilgiyle karşılandı. Mahkum kadınlar, kendilerine göster-
ilen ilgiden dolayı teşekkür etti. Etkinliği değerlendiren
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu, "Cezaevindeki mahkum kadınlar ve çocuklar için
bu tür etkinlikler düzenlemeye devam edeceğiz. Onların moral
ve motivasyonunu artırmak, sosyalleşmelerine katkıda bulun-
mak istiyoruz" dedi. Etkinliğe katılan gönüllü gençler de,
mahkum kadınlar ve çocuklarla birlikte vakit geçirmekten mutlu
olduklarını söyledi. >>KADER KAYA

Mahkum kadınlar ve çocuklar
için eğlenceli etkinlikler

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü, toplumsal dayanışmayı artırmak ve
sosyal etkileşimi desteklemek amacıyla Afyonkarahisar Açık Kadın Cezaevi'nde
bir etkinlik düzenledi. Etkinliğe, yurt öğrencilerinden gönüllü gençler de katıldı.

Kahvehanede çıkan silahlı kavganın
altından ‘tehdit edilme’ çıktı

Afyonkarahisar’da bir kahvehanede yaşanan silahlı kavgada tetiği çeken kişi ifadesinde
vurduğu şahısla aralarına geçmişe dayanan husumet olduğunu ve bu yüzden vurduğu

kişinin zaman zaman kendisini akrabaları ile tehdit ettiğini söyledi.
Olay, dün öğle saatlerinde kent merkezi Fakıpaşa Mahallesi’ndeki bir kahve-
hanede meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, aralarında daha önceden
husumet bulunan E.K. ile A.A. ile kahvehanede karşılaştı. Taraflar arasında
çıkan tartışma yerini kavgaya bıraktı. Kavgada üzerine 5 el ateş açılan E.K.
iki bacağından vurulurken, A.A. ise olay yerinden kaçtı. Kahvehanedekiler
yaralının kan kaybetmemesi için müdahalede bulundu. Yaralanan şahıs
çevredekilerin haber vermesi üzerine olay yerine gelen ambulans ile hastan-
eye kaldırıldı.

TETİĞİ ÇEKEN ŞAHIS TUTUKLANDI!
Olay sonrası kaçan A.A., saldırıda kullandığı silahla birlikte polis tarafından
Yarenler mahallesinde yakalanarak gözaltına alındı. Şahıs ifadesinde olayı
doğrulayarak, yaralı şahsın husumetten dolayı zaman zaman akrabaları ile
birlikte kendisini sıkıştırdığını ve takip ettiği olaydan 1 gün öncede Fakıpaşa
mahallesinde aracının önünü kestiklerini öne sürdü. A.A., bu sebeple olay
yerinde yaralı şahıs ile karşılaştıklarında kendisine ait bulundurma ruhsatlı
tabanca ile olayı gerçekleştirdiğini söyledi. Şahıs ifadesinin ardından sevk
edildiği mahkeme tarafından tutuklanarak cezaevine gönderildi. >>İHA

37 yıl hapis cezasıyla aranan şahıs
jandarma tarafından yakalandı

Afyonkarahisar’da 14 ayrı suçtan toplamda 37 yıl hapis cezasıyla
aranan şahıs Şehit Uzman Jandarma Serdar Dağ/Mercek-2

operasyonu çerçevesinde jandarma ekipleri tarafından yakalandı.
Edinilen bilgilere
göre, Çay
ilçesinde yaşayan
21 suçtan arama
kaydı, 14 ayrı
suçtan ise
mahkumiyet
kararı ile 37 yıl
hapis cezası
bulunan T.Ç.’nin
(32) yakalanması
için çalışma
başlatıldı.
Gözaltına alınan
şahıs ardından
sevk edildiği
mahkeme tarafın-
dan tutuklanarak
cezaevine gön-
derildi. >>İİHA

4 yıl hapis cezası ile aranan şahıs
polisin takibi sonucu yakalandı

Afyonkarahisar’da 4 yıl hapis cezası ile aranan
şahıs polisin takibi sonrası yakalandı.

Edinilen bilgilere göre, Silivri 5. Asliye Ceza Mahkemesi ve Bolu Yerel İlamat
Masasınca bina içerisinde muhafaza altına alınmış eşya hakkında hırsızlık
suçundan iki farklı dosyadan 4 yıl hapis cezası ve ifadesine yönelik aranma
kaydı bulunan H.B.’nin (38) yakalanması için çalışma başlatıldı. Cumhuriyet
mahallesinde polis tarafından yakalanan şahıs gözaltına alınırken, işlemlerinin
ardından şahsın adliyeye sevk edileceği belirtildi. >>İHA

Deneme sınavında dereceye giren
öğrencilere kahvaltı ikramı

Afyonkarahisar Sultandağı Kaymakamlığı tarafından LGS deneme
sınavında dereceye giren öğrencilere kahvaltı ikramı yapıldı.

Kaymakam Tunahan Nas, İlçe Milli
Eğitim Müdürü, Şube Müdürleri ve
Okul İdarecileri ile birlikte ilçe
ortaokulların da eğitim gören ve
yapılan deneme sınavlarında derec-

eye giren 8.sınıf öğrencileri ile kah-
valtı programında sınav streslerini
azaltarak azim ve motivasyonlarını
arttırmak amacıyla bir araya gelerek
başarılarının devamını diledi. >>İHA

Afyonkarahisar il müftüsü Lütfü İmamoğlu başkanlığında gerçekleştirilen toplan-
tıda il müftü yardımcıları ve 17 müftünün ilçe müftüsünün katılımıyla gerçek-
leştirildi. Toplantıda müftülüğün gerçekleştirdiği çalışmaları, planları ve faaliyet-
leri ile ilgili istişarelerde bulunuldu. >>İBRAHİM ARTIÇ

Afyonkarahisar İlçe müftüleri toplantısı yapıldı
Afyonkarahisar müftülüğünce her ay düzenli olarak yapılan “İlçe
Müftüleri İstişare ve Değerlendirme Toplantısı” gerçekleştirildi.
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Cildiye profesörü uyuz hastalığına karşı uyardı:

“Kıyafetdenerkenbulaşabilir”
Dermatoloji (Cildiye) Uzmanı Prof. Dr.

Zennure Takcı son zamanlarda uyuz hastalığının
arttığına dikkat çekerek, “Kıyafet alırken deneme

kabinlerinde sizden önceki kişi eğer uyuz hastası ise
parazit yükü fazla ise kıyafetlere bulaşmış olabilir.

Soğuk havada restoranlara gittiğimizde üstümüze şal
alabiliyoruz. O şallar aracılığı ile uyuz hastalığı

bulaşabilir. Bunlara dikkat edelim” dedi.

VM Medical Park Samsun Hastanesi
Cildiye Uzmanı Prof. Dr. Zennure
Takcı, uyuz vakalarının 30 ile 50

yılda döngüsel bir artış gösterdiğini şu anda
toplumun bu artış dönemini yaşadığını
söyledi. Uyuz hakkında açıklamalarda bulu-
nan Prof. Dr. Takcı, “ Uyuz vakaları son yıllar-
da artmış durumdadır. Uyuz hastalığı 30 ile 50
yılda bir döngüsel bir artış gösteriyor. Şu an bu
artış dönemini yaşıyoruz. Büyük insan göç
hareketliliğinin olduğu dönemlerde salgın
hastalıklarda artış olabiliyor. Ülkemiz coğrafya
nedeniyle yoğun göç alan bir ülkedir. Bunun
da katkısı var. Son yıllarda uyuz vakaları
oldukça artmış durumdadır” açıklamasında
bulundu.

“HAYVANLARDAN BULAŞMAZ”
Uyuzun hayvanlardan bulaştığı düşüncesinin
yanlış bir bilgi olduğunun altını çizen Prof. Dr.
Zennure Takcı, “Uyuz hastalığına neden olan
parazit ‘sarcoptes scabiei’ dediğimiz bir paraz-
it ve konağı insandır. Kümes, ahır hayvanları
ya da evde beslediğimiz kedi veya köpeğin
uyuzu insanlara bulaşmaz. İnsanda üreyen
parazit sadece insandan insana bulaşır.
Hayvanların uyuz hastalığı insanlara bulaş-
maz” diye konuştu.

“KAŞINTI HEMEN BAŞLAMIYOR”
Uyuz hastalığı olan kişinin mutlaka aile birey-
lerinde yakın temasta olduğu kişilerin de
tedavi alması gerektiğini işaret eden Prof. Dr.
Zennure Takcı, ”Uyuz hastalığı yakın temasla
bulaşan bir hastalık ve yakın temas gerçek-
leştiğinde karşıdaki kişide hemen kaşıntı
başlamıyor. Kaşıntıların başlaması 2-3 hafta-

ları bulabiliyor. O yüzden biz uyuz hastalığı
teşhisi koyduğumuz kişilerde etraftaki
bireylerde kaşıntı olmasa da mutlaka tüm aile
bireylerinin tedavi almasını şiddetle tavsiye
ediyoruz. Uyuz tedavisi alan kişilerin kıyafet-
lerinin en az 60 derecede yıkanması gerekiy-
or. Yıkanamayan kıyafetlerin büyük bir poşet
içerisinde toplanarak ağzı kapatılarak bek-
letildiğinde 1 hafta 10 gün içerisindeki tüm
parazitler ölüyor. Uyuz hastalığı ilk bulaştığın-
da hemen kaşıntılar başlamıyor. Kaşıntıların
başlaması 3 haftayı bulabiliyor. Bu kaşıntının
temel özelliği gece artmasıdır. Bu parazit
kişinin gece yatağa girmesiyle birlikte sıcak
havada hareketlenmeye başlıyor. Deri
üzerinde tüneller kazıyor. Yumurtlayarak ilerliy-
or. Bir kişide eğer gece artan kaşıntı varsa,
çevresinde veya arkadaşlarında bir kaşıntı
varsa mutlaka uyuz açısından muayene
olması gerekiyor. Uyuz parazitinin sevdiği
alanlar var. Özellikle eller, parmak araları,
koltuk altı çevresi, göğüs çevresi, göbek
kemer hattı ve bilhassa erkeklerde genital
bölge ve uyluklara yerleşme eylemindedir.
Herkes uyuz olabilir. Korona virüste olduğu
gibi nefesle bulaşan bir hastalık değildir. Bit
gibi pire gibi zıplayan bir parazit değildir” şek-
linde konuştu.

“BUNLARA DİKKAT”
Vatandaşların günlük hayatta dikkat etmesi
gerekenlere değinen Prof. Dr. Takcı, şunları
söyledi: “Vakaların çok arttığı bu salgın döne-
minde halkımızın şunlara dikkat etmesi çok
önemlidir. Kıyafet alırken deneme kabinlerinde
sizden önceki kişi eğer uyuz hastası ise paraz-
it yükü fazla ise kıyafetlere bulaşmış olabilir.
Bu dönemde kıyafet denerken dikkatli
olmanızı tavsiye ederim. Kış mevsimindeyiz.
Soğuk havada restoranlara gittiğimizde
üstümüze şal alabiliyoruz. O şallar aracılığı ile
uyuz hastalığı bulaşabilir. Buna dikkat edelim.
Kreşlerde ve okullarda çocuklar birbirleriyle
temas ederek oynamaya çok seviyorlar.
Kabanları üst üste asılabiliyor. Kabanların
yakın durması ya da kıyafetlerin üst üste
olması ya da birbirlerinin yeleklerini kazaklarını
giymeleri yoluyla da uyuz hastalığı çok hızlı
bulaşabiliyor. Burada okul öğretmenlerine de
görev düşüyor." >>İHA

'Şah damarı tıkanıklığında 75 yaşından önce
erkekler, sonra ise kadınlar büyük risk taşıyor'
Kardiyoloji Uzmanı Uzm. Dr. Mutlu Çiçek, "Şah damarı tıkanıklığında
75 yaşından önce erkekler, sonra ise kadınlar büyük risk taşıyor" dedi.

Büyük Anadolu Meydan Hastanesi
Kardiyoloji Uzmanı Uzm. Dr. Mutlu Çiçek,
şah damarı tıkanıklığı (Karotis Arter)
hastalığı hakkında önemli bilgiler verdi.
Hastalığı tetikleyen faktörler hakkında bilgi
veren Uzm. Dr. Mutlu Çiçek, "Karotis arterler,
boynunuzun her iki yanında bulunan ve şah
damarı olarak bilinen atardamarlardır.
Karotis arterler, kalpten çıkan temiz kanı baş
bölgesine ve beyine ileten arterlerdir atar
damarlardır. Karotis arterler daraldığı
zaman, tek taraflı güç kaybı, geçici görme
kaybı, konuşma bozukluğu olabilmektedir"
diye konuştu.
ŞİKAYETLER
Vatandaşların bazı şikâyetler karşısında bir
hekime başvurması gerektiğini söyleyen Dr.
Mutlu Çiçek, "Damar tıkanıklığını etkileyen
damar sertliğinin (ateroskleroz) gelişinde rol
oynayan bazı faktörler olmaktadır. Hastanın
sigara içmesi, ailesel yatkınlık, kötü huylu
kolesterolün yüksek olması, trigliserid düzey-
lerinin yüksek olması, insülün direnci ve
şeker hastalığı gibi glukoz düzeyinin yüksek
seyrettiği hastalıklar, hareketsiz bir hayat
tarzı, bu gibi durumlar damar sertliği sürecini
hızlandırabilmektedir. Bu ve bunun gibi ben-
zer şikayetleri olan hastaların en kısa
zamanda bir hekime başvurmaları gerekiyor"
şeklinde konuştu. >>İHA

Çocuklar oyunlardaki saldırgan karakterleri taklit ediyor
Kayseri Şehir Hastanesinde görevli
Çocuk ve Ergen Psikiyatri Uzmanı
Dr. Özlem Kahraman, çocukların
oynadıkları oyunlardaki karakterleri
taklit ettiklerini söyleyerek, “Puan
kazanma, seviye atlama gibi
süreçlerle saldırgan davranışlara
zemin oluşturulmaktadır” dedi.

Kayseri Şehir Hastanesi’nden Çocuk ve Ergen
Psikiyatri Uzmanı Dr. Özlem Kahraman, çocuk-
ların oynadıkları oyunlarla ilgili önemli bilgiler verdi.
Kahraman, “Bilgisayar oyunları oldukça kısa sayıla-
cak bir zaman içerisinde çocuk ve gençler için
önemli bir eğlence aracı haline geldi. Bu oyunlar
eğlence, yarışma ve bazen de eğitici içeriğe sahip
olmalarına rağmen çoğunlukla şiddet içeren bir
doğaya da sahiptir. Çocukların şiddet içerikli oyun-
ları diğer oyun türlerine göre tercih etme ihtimal-
lerinin daha fazla olduğu bilinmektedir. Oyundaki
diğer karakterlere karşı kasıtlı olarak zarar verme
yanında eğlenceli bir halde sunulmaktadır. Çocuk-
lara aynı zamanda görsel ve işitmeyle ilgili süreçler-
le çocukların odaklanmasını artırmakta, puan topla-
ma ve seviye atlamayla da süreç pekiştirilmektedir.
Bu oyunlarda zarar vermeden ilerlemek mümkün
değildir. Çocuklar bu süreçte daha çok eğlenceye
odaklandırılmaktadır ve ahlaki olarak yanlışlığını
değerlendirmesine fırsat verilmemektedir. Bu
süreçte çocuk saldırganla özdeşim kurmakta ve
bunu sosyal hayatta uygulayabilmektedir. Bilgisayar
oyunlarının televizyonlardaki içeriklilerden farklı
olarak daha aktif bir süreç içerisinde gidilmekte ve
duyarsızlaşmayla birlikte artık çocuklar karşısın-

dakinin duygularını anlamakta gerileme, empati
becerilerinde azalma, karşısındakinin var olan acıya
duyarsızlaşması gibi süreçlerde şiddeti artırmak-
tadır” ifadelerini kullandı.

AİLELERE UYARILARDA BULUNDU
Ailelere uyarılarda bulunan Kahraman, “Aileler
çocuklarını dinlemeli, gözlemlemeli ve yargılayıcı
söylemlerden kaçınarak onlara müdahalede bulun-
malıdır. Aslında var olan problem en başta fark
edilmeye çalışılmalı ve artırıcı etkenler ortadan
kaldırılmaya çalışılmalıdır. Bilgisayarın çocukların
odasında değil ailenin toplu kullanım alanlarında
olmasını tavsiye ediyoruz. Çocukların ne kadar süre
ve hangi içeriklere maruz kaldığını kontrol etmek
kolaylaşacaktır. Bilgisayar süresinin kısıtlanması,
içeriğe müdahale edilmesi, sadece ekran başında
olması değil, hangi içeriğe maruz kaldığı da çok
önemlidir. Çocuklar şiddet içerikli oyunlar yerine
daha çok eğitici oyunlara yönlendirilmelidir.
Akranları ile zaman geçireceği spor ve sanat ile ilgili
faaliyetlere yönlendirilmelidir. Aile içerisinde de birlik-
te vakit geçireceği ortamlar oluşturulmalıdır” diye
konuştu. Çocukların oynadıkları oyunlardaki karak-
terleri taklit ettiklerini kaydeden, “İnsanlar saldırgan-
lık içgüdüsü ile doğmazlar. Ne zaman, kime karşı ve

hangi şekilde saldırgan davranışlarda bulunacak-
larını sosyalleşme süreci içerisinde öğrenirler. Bu
süreçte de taklit ve pekiştirmenin oldukça önemli
mekanizmalar olduğu bilinmektedir. Bilgisayar oyun-
ları ile saldırganla etkileşim kurarak taklit gelişmekte
ve sonrasında da puan kazanma, seviye atlama gibi
süreçlerle saldırgan davranışlara zemin oluşturul-
maktadır. Bu şekilde de daha öncesinde bu bilgilere
sahip olmayan çocukların yeni şiddet içerikli yön-
temler zihnine girmektedir” dedi. >>İHA
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“CumhuriyetKonuşmalarında”Atatürk’ünAvrupa’daki
Türkimajını düzeltmeçabaları anlatıldı
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Fen Edebiyat Fakültesi Tarih Bölümü tarafından “Cumhuriyet Konuşmalarının dördüncüsü;

Cumhuriyet Döneminde Mustafa Kemal Atatürk’ün Avrupa’daki Türk İmajını Düzeltme Çabaları” başlığıyla düzenlendi.

Erdal Akar konferans salonunda gerçek-
leştirilen konferansa; AKÜ Fen-Edebiyat
Fakültesi Tarih Bölümü Öğretim Üyesi

Prof. Dr. Ahmet Altıntaş, Bölüm Başkanı
Yardımcısı Prof. Dr. Mehmet Güneş ve Tarih
Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr. Feyza Kurnaz
Şahin ile birlikte öğrenciler katıldı. AKÜ Fen-
Edebiyat Fakültesi Tarih Bölüm Başkanı Prof. Dr.
Gürsoy Şahin’in konuşmacı olarak yer aldığı
konferansta; “Cumhuriyet Döneminde Mustafa
Kemal Atatürk’ün Avrupa’daki Türk İmajını
Düzeltme Çabaları” anlatıldı. Batı’da olumsuz
Türk ve Türkiye imajının oluşmasında Osmanlı
topraklarına gelen gezginlerin ve elçilerin kaleme
aldıkları seyahatname veya raporların büyük
etkisi olduğunu ifade eden Şahin, şunları söyle-
di: “İlk dönemlerden beri Batı ülkelerinden
Türkiye’ye din adamı, maceracı, antika kaçakçısı
gibi pek çok yabancı gezgin gelmiştir. Ancak 19.
yüzyılın ortalarından itibaren, bir yandan ulaşım
araçlarının gelişmesi, diğer yandan Batı etkisiyle
Osmanlı Devletinin yabancılara karşı verdiği
güvencenin bir sonucu olarak Batılı gezginlerin
profilleri değişmeye başlamış, aralarında doktor,
ilim adamı, devlet adamı, din adamı vs. gibi pek
çok meslekten yabancı, Osmanlı topraklarına
gelmeye başlamıştır. Osmanlı ülkesine gelen
yabancı turistlerin 19. yüzyılın ortalarına kadar
daha çok karayolu ile gezilerini yaptıkları bu tar-
ihlerden itibaren ise deniz yolculuğunu tercih
etmeye başladıkları bilinmektedir. Bu dönem-
lerde denizcilik şirketlerinin düzenlediği gemi
turları çok ilgi görmekte idi. Nitekim 1844 yılın-
da bir İngiliz şirketi, Malta, Atina, İstanbul,
Beyrut ve İskenderiye’yi kapsayan ilk Akdeniz
gemi turunu düzenlemiştir. Bunun yanında çok
büyük bir kısmı misyoner olan yabancı gezgin-
lerin organize bir şekilde İstanbul’a ilk olarak
gelişleri 1863 yılında açılan ‘Sergi-i Umumi-i
Osmanî’ açılışı sırasında olmuştur. Yine bilinen
ilk organize iç turizm, bu sergi sırasında
başlamıştır.”

“AZINLIK TERCÜMANLAR
TÜRKLERİ YANLIŞ TANITTI”

Türkler ile Avrupalılar arasında rehber ihtiyacının
Osmanlı’da gayrimüslim vatandaşlar ile kapatıl-
maya çalışılmasının, Türkiye açısından telafisi
imkansız veya düzeltilmesi çok uzun süreç alacak
sorunların ortaya çıkmasına yol açtığını belirten
Şahin, “Batı ile olan ilişkilerimizde bu olumsuz
Türk imajı, siyasi ve kültürel ilişkileri olumsuz etk-
ilemektedir. Esasen Osmanlı hariciyesinde önemli
etkileri bulunan Rum, Yahudi ve Ermenilerden
bazıları ne Türkçeyi ne de Avrupa dillerini tam
olarak bilmektedirler. Aynı zamanda bu kişiler ilgi
alanları itibariyle de edebiyat, felsefe veya diğer
alanlardan da hiç anlamamaktadırlar. Bu bağlamda
şunu söyleyebiliriz ki azınlık tercümanlar yaşadık-
ları coğrafyanın kültürünü kendilerince bir takım
çıkarlar doğrultusunda, Avrupa’dan gelenlere yan-
lış biçimde tanıtmakta ve bu yabancıları Türkiye
konusunda negatif bir şekilde etkilemekteydiler”
diye konuştu.

“MİSYONERLER TÜRKLER ALEYHİNDE
ÇİRKİN PROPAGANDALAR YÜRÜTTÜ”

19. yüzyılın sonlarından itibaren başta Ermeniler
olmak üzere Batı ülkelerine göç eden gayrimüslim
Osmanlı vatandaşlarının, misyonerlerin de etkisi ile
Türkler aleyhinde çirkin propagandalar yürüt-
tüğünü dile getiren Şahin, “Sonraki dönemlerde bile
bu Ermeni, Rum ve bunların taraftarları, Türkler
aleyhinde propagandalar yapmaya devam etmiş,
bu durum haliyle Batı ülkelerinin yönetimlerini ve

kamuoylarını da etkilemiştir. Netice itibariyle çok
çeşitli etkenlerin bir araya gelmesi ile Batı’da olum-
suz bir Türk ve Türkiye imajı oluşmuş ancak bu
durumu düzeltme adına ve yabancılara Türkiye ve
Türk milletini doğru tanıtma hususunda gayret gös-
terilmiştir” ifadelerini kullandı.

“TÜRK SEYYAHİN CEMİYETİ
BATIDA İMAJIN DÜZELMESİ AMACIYLA

GEZİLER TERTİP ETTİ”
Atatürk’ün Cumhuriyetin ilanı aşamasında olum-
suz Türk imajı ile ilgili meselenin farkında olduğu-
nun ve bunun için çalışmalar yaptığını kaydeden
Şahin, “Atatürk, Batı’daki Türkiye ve Türk imajının
olduğu gibi kabul edilmeyip, araştırılarak karar ver-
ilmesine ve gerçek Türk’ün kim olduğunun ortaya
çıkarılmasına ne kadar önem verdiğini göstermiştir.
Zaten çok zaman geçmeden Atatürk tarafından
Türk tarihini ve dilini araştırmak ve dünyaya doğru
tanıtmak için Türk Tarih ve Türk Dil Tetkik
Cemiyetlerinin kurdurulacağı görülecektir” dedi.
Gazi Mustafa Kemal Paşa’nın talimatı üzerine 29
Eylül 1923 tarihinde İstanbul merkezli Türk
Seyyahin Cemiyeti’nin kurulduğunu söyleyen
Şahin, “Cemiyetin amacı büyük seyahatler tertip
ederek İstanbul ile Bursa gibi önemli şehirlerdeki
eserleri, Türkleri gerçek çehreleriyle ve faziletleriyle
yabancılara ve yabancı memleketleri de Türk vatan-
daşlarına tanıtmaktır. Bunların yanında Türk mil-
letinin iftihar vesilesi olan eski eser ve abidelerin
korunması ve güzel görüntüleri bozan şeylerin
düzeltilmesi ile ilgili çalışmalar hedefler arasın-
dadır” diye konuştu. Cumhuriyetin ilk yıllarında
Türk ve Türkiye imajının düzeltilmesinin
Atatürk’ün ilgisi ve desteği ile mümkün olduğunu
vurgulayan Şahin, yapılan çalışmalar hakkında
şunları söyledi: “Türkiye Turing ve Otomobil

Kurumu kuruldu. Cemiyet, ilk olarak İstanbul’a
gelen yabancı gezginlerin ihtiyaçlarına cevap
vermeye çalışmış ve tercüman konusuna el
atmıştır. Azınlıkların elinde olan bu mesleğe bir
çeki düzen verilmiş, belediyeden alınan yetki ile
tercümanlara cemiyetin arkeoloji uzmanları
tarafından kurslar açılmıştır. Hak edenlere
‘bröve’ verilmiş, diğerleri ise tasfiye edilmiştir.
Türkiye’yi ve Türkleri dünyaya doğru tanıtacak
turist rehberleri ile ilgili ilk düzenlemeler gerçek-
leştirilmiş, ilk yabancı dil kursları açılmış ve ilk
tercüman rehber sınavları yapılmıştır. Hatta
kurumun önde gelen birkaç üyesi, turist getiren
gemilere Çanakkale’den binerek İstanbul’a kadar
konferanslarla ve temaslarla onları Türkiye ve
Türkler hakkında bilgilendirmeye ve aydınlat-
maya çalışmışlardır. Türkiye’nin ilk prospektüs-
leri, ilk afişleri, ilk karayolu haritaları basılmış;
ilk turizm incelemeleri yazılmış ve yayınlanmış;
turizm kongre ve konferansları düzenlenmiş;

devlet mekanizmasının, mevzuatın ve metot-
ların, turizm ihtiyaçları ile yeni baştan
düşünülmesinin yolu açılmaya çalışılmıştır.
Atatürk’ün destek ve himayesi ile cemiyet 1930
yılında kamu yararına çalışan bir kurum olarak
kabul edilmiş, aynı yıl gümrük mevzuatında
yapılan bir düzenleme ile kuruma bazı yetkiler
ile uluslararası ehliyet verme yetkisi tanınmıştır.
Dolmabahçe Sarayı tarihinde ilk kez Atatürk’ün
yüksek himaye ve müsaadeleri ile turizme ve
Türkiye’nin tanıtımına açılmıştır. Kurum bu kon-
grenin dünyada yedi milyonu aşkın üyesi olan
bütün dünya Turing kulüplerine gönderdiği
sirkülerde Türk inkılabının ne derecede kapsam-
lı olduğunu anlattıktan sonra, Türkiye’nin
Atatürk’ün idaresi altında dev adımlar ile iler-
lemekte olduğunu ve seyahati güçleştiren bütün
engelleri birer birer kaldırdığını bildirmiştir.”
Konferans soru cevabın ardından teşekkür belge-
si takdimi ile sona erdi. >>İBRAHİM ARTIÇ

“Kadına karşı şiddetle mücadelede

hepimiz sorumluyuz”
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Münazara Topluluğu ve Kadın ve Aile Çalışmaları Uygulama ve

Araştırma Merkezinin organize ettiği “Kadına Karşı Şiddetin Önlenmesi” Konferansı gerçekleştirildi.

Hukuk Fakültesi Konferans Salonunda gerçekleştir-
ilen konferansa Cumhuriyet Savcısı Gülşen Sezer,
AKÜ Kadın ve Aile Araştırmaları Uygulama ve
Araştırma Merkezi Müdürü Doç. Dr. Letife Özdemir,
Hukuk Fakültesi Dr. Öğretim Üyesi Mürşide Şimşek,
akademik personel ve öğrenciler katıldı. Konferansın
açış konuşmasını yapan Doç. Dr. Letife Özdemir
kadına karşı şiddeti önlemenin uzun vadeli ve sürek-
li bir çaba gerektirdiğini ifade etti. Özdemir, “Bu
çaba toplumun tüm kesimlerinin katılımıyla bil-
inçlenme, eğitim ve dayanışma üzerine kurulu bir
yaklaşımla olacaktır. Kadına karşı şiddeti önlemek
için etkili bir mücadele toplumsal, hukuki eğitimsel
ve kültürel düzeylerde gerçekleşmelidir.
Unutmayalım ki kadına karşı şiddetle mücadelede
hepimiz sorumluyuz. Kadın ve Aile Araştırmaları
Uygulama ve Araştırma Merkezi olarak biz de bu
konuda farkındalık yaratmak ve etkinlikler
aracılığıyla toplumun bilinçlenmesine destek vermek
istiyoruz” ifadelerini kullandı.

“KADINA KARŞI ŞİDDET, BİR
TOPLUM SAĞLIĞI SORUNUDUR”

Hukuk Fakültesi Öğretim Üyesi Dr. Mürşide Şimşek
ise kadına karşı şiddetin günümüzde tüm dünyada
toplum sağlığı sorunu olarak kabul edildiğini belirt-
ti. Şimşek şunları söyledi: “Kadına karşı şiddetin tüm

dünyada bir toplum sağlığı sorunu olarak kabul
edilmesiyle birlikte çözülmesi gereken bir sorun
olarak gündemimize gelmektedir. Kadınların kendi
hayatlarıyla ilgili kararları verirken karşı taraftan,
özellikle erkeklerden bunun bir başkaldırı olarak
algılanması neticesinde şiddete maruz kaldıkları,
yaşam haklarının ellerinin alınmasına varıncaya
kadar çok ciddi şiddete maruz kaldıkları görülmek-
tedir. Özellikle sevgi ve saygının en temel yeri olan
eşler arasında yaşanan şiddet, çocukların gözünde de
şiddetin normalleşmesine ve şiddet kültürünün
devam etmesine neden olmaktadır.”

“FİZİKSEL ŞİDDETİN OLDUĞU YERDE
PSİKOLOJİK ŞİDDET DE OLUYOR”

Konferansa konuşmacı olarak katılan Cumhuriyet
Savcısı Gülşen Sezer, kadına yönelik çok çeşitli şid-
det türleri olduğunu ifade etti. Sezer, “Şiddet
dediğimizde aklımıza fiziksel şiddet gelir fakat
bunun yanı sıra cinsel, psikolojik ve ekonomik şiddet
gibi şiddet türleri de bu kapsamda değerlendirilir.
Tehdit, baskı, özgürlüğün engellenmesi gibi her
türlü tutum ve davranışı şiddet kapsamında değer-
lendirebiliriz. Tecrübelerimden yola çıkarak fiziksel
şiddetin olduğu yerde psikolojik şiddetin de
olduğunu söyleyebilirim. Kadınlarımız ne yazık ki
bu sebepten gördüğü şiddeti kolaylıkla ifade
edemiyor ya da şikâyetçi olsa bile daha sonra ifadesi-
ni değiştirebiliyor. Mevzuatımızda aile içerisinde
gerçekleşen şiddet eylemleri şikâyete tabi değil.
Delillendirilip suçun oluştuğuna dair bir kanaat
oluştuğunda kamu davasını açıyoruz” dedi.

“ISRARLI TAKİP, CİDDİ YAPTIRIMLAR
ALTINA ALINAN BİR SUÇTUR”

Özellikle kadınlara yönelik yapılan ısrarlı takip
eyleminin çok önemsenen ve gündemde olan bir suç
olduğunu ifade eden Sezer, sözlerine şöyle devam
etti: “Türk Ceza Kanunu’na 2022 yılında girmiş çok
yeni bir suç tipi var ki bunun adı ısrarlı takip. Ben
buna musallat olma veya takıntı haline getirme suçu

diyorum. Bu her şekilde olabiliyor. Fiziksel takip
veya sanal yollardan takip olabiliyor. Mesaj gön-
derme ve arama gibi ısrarlı rahatsız etme vakaları
görebiliyoruz. Israrlı takip suçu şu anda çok önemse-
nen ve ciddi yaptırımlar altına alınan bir suç. İster
erkek ister kadın olsun hiç fark etmez. Eğer karşı
tarafın rızası yoksa ona ısrarla bu eylemleri yapmak
ciddi sonuçlar doğurur. Bu tarz eylemler karı koca
ilişkisinde olduğu gibi özellikle evlilik düzeyine var-
mayan flört düzeyindeki ilişkilerde de önümüze çok
geliyor. Böyle bir muameleye maruz kaldığınızda
savcılığa ya da karakola gitmeniz gerekir. Bu kadın-
larda büyük bir travmaya ve kaygı bozukluğuna da
sebep olabiliyor. Bu sebeple bu suç tipi özellikle gün-
demimizde olan ve önem verdiğimiz bir konudur.”
Konferans, Cumhuriyet Savcısı Gülşen Sezer’e plaket
takdimi ve toplu fotoğraf çekimi ile son buldu.
>>HÜDAYİ ACAR
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AliKoç:“TFFkendisiniayırıp,sorumluluğu

Türk futbolundaki sorunları çözmek için kimsenin sorumluluktan kaçmaması gerektiğini söyleyen
Kulüpler Birliği Vakfı Başkanı Ali Koç, “Bu sorunlar, Türkiye Futbol Federasyonu’nun kendisini

ayırıp, sorumluluğu sadece başkalarına yükleyerek çözebileceği sorunlar değildir” dedi.

Gençlik ve Spor Bakanı Osman
Aşkın Bak ile Süper Lig kulüp
başkanlarının katılımıyla

Kulüpler Birliği Vakfı toplantısı gerçek-
leştirildi. Vakfın Maslak’taki ofisinde
yapılan toplantı sonrası Kulüpler Birliği
Başkanı Ali Koç, basın mensuplarına
açıklamalarda bulundu. Toplantının
büyük bir bölümüne Gençlik ve Spor
Bakanı Osman Aşkın Bak’ın katıl-
masının çok faydalı olduğunu dile getir-
erek sözlerine başlayan Koç, “Pazartesi
akşamı hepimizin gözü önünde yaşanan
olaylar, başta futbolun paydaşları olmak
üzere ama sadece futbolun paydaşları
değil tüm ülkemizi derinden yaralamıştır.
Ülkenin futbol marka değerine de ulus-
lararası alanda zarar vermiştir. Böyle
şiddet içeren bir olayın kabul edilmesi
kesinlikle mümkün değildir. Halil Umut
Meler’in yaşadıkları ve kare kare seyret-
tiğimiz, kameraya yansıyanalar hep-
imizin içini acıttı. En çok da doğal olarak
ailesinin içini acıtmıştır. Kendisine,
kıymetli ailesine, maçı yöneten hakem-
lere ve Türk futbolunun geneline çok
çok geçmiş olsun demek istiyoruz
Kulüpler Birliği olarak. Önemli olan Halil
Umut Meler’in bir an önce sağlığına
kavuşması ve o anın verdiği üzüntü ve
şokla verdiği kararı değiştirip, yeşil
sahalara dönmesini gönülden diliyoruz.
Zaten hakem kalitesindeki sıkıntılar hep-
imizin malumu. Türkiye’nin bir numaralı
hakeminin bu trajik olaydan sonra
kararını gözden geçirip dönmesini canı
gönülden arzu ediyoruz. Pazartesi
akşamı yaşananlar maalesef yeşil
sahalara hiç yakışmadı, sporun ruhuna
hiç yakışmadı ve görmeyi hiç arzu
etmediğimiz bir olayla karşı karşıya
kaldık. Ancak şunu da unutmayalım, bu
hadisenin daha önce statlarımızda
defalarca yaşandığını da unutmayalım.
Belki bu kadar göz önünde olan bir
maçta değil ama yıllarca pek çok maçta
benzer olaylar ne yazık ki yaşanmıştır.
Gün, büyük bir cesaret ve kararlılıkla
birikmiş sorunların üzerine gitme ve bir
daha benzeri olayların yaşanmaması
için ne adım gerekiyorsa atma günüdür.
Bu yaşananları geniş açıdan ele
almamız lazım, buralara nasıl
geldiğimizi iyi anlamamız lazım. Gerçeği
hep birlikte görmemiz gerekmektedir.
Türkiye Futbol Federasyonu (TFF),
Merkez Hakem Kurulu (MHK), hakem-
ler, kulüplerimiz, medya, taraftarlar,
teknik direktörler herkesin nereden ner-
eye geldiğimizi çok iyi irdelemesi gerek-
mektedir. Hepimiz bu son yaşananlar-
dan hareketle Türk futbolunun geldiği
noktayı enine boyuna düşünmek zorun-
dayız. Biz bu noktaya nasıl geldiğimizi
anlarsak, bundan sonrası için çözüm
oluşturabiliriz ve bir daha bunların
yaşanmaması için gerekli adımları,
temelleri ancak o şekilde atabiliriz.
Çünkü bu tabloda herkesin payı var.
Kimse de sorumluluktan kaçmamalı”
cümlelerine yer verdi.
“BU SORUNLAR, TFF’NİN
KENDİSİNİ AYIRIP, SORUMLULUĞU
BAŞKALARINA YÜKLEYECEĞİ
SORUNLAR DEĞİL”
“Bu sorunlar, Türkiye Futbol
Federasyonu’nun kendisini ayırıp,
sorumluluğu sadece başkalarına yükley-
erek çözebileceği sorunlar değildir”
diyen Ali Koç, şöyle devam etti: “Türk
futbolunun yönetiminden sorumlu olan
Türkiye Futbol Federasyonu
Başkanımızın spor medyasını, teknik
direktörleri, eski hakem yorumcularını,
televizyon yorumcularını, sporcuları,
büyük fedakarlık eden spor kulüplerim-
izi, bu spor kulüplerimizin başkanlarını
ve yöneticilerini bu olayda suçlayıcı,
azmettirici hatta mahkum edici tavrı
biraz evvel yaptığımız toplantıda en
kuvvetli şekilde şiddetle reddedilen ve

kabul edilemez bir unsur olduğu
konusunda hepimiz hemfikiriz. Ayrıca
Büyükekşi’nin 2019-2020 ve 2020-2021
sezonlarında Gaziantep Futbol Kulübü
başkanlığı yaptığı dönemde bazı
maçlardan sonra hakemlerle ilgili yaptığı
açıklamalarda göz atmanızı rica ediyo-
rum. Çünkü burada bir tutarsızlık var.”
“TÜRK FUTBOLU AYRIŞMA
NOKTASINA GELMİŞTİR”
Başkan Ali Koç, rekabetin sporun
doğasında olduğunu ve tüm kulüplerin
yarışın içerisinde bulunmak istediğine
dikkat çekerek, “Hepimizin hedefi
başarı. Bazılarının şampiyonluk,
bazılarının Avrupa’ya gitmek, bazılarının
küme düşmemek ama hepimizin bir
hedefi var. Kazanmak, kaybetmek, sev-
inmek, üzülmek bu işin doğası ve
olmazsa olmazı. Ama kabul etmek
gerekir ki Türk futbolu artık yarışma
değil çatışma ve hatta yıllardır ifade
ettiğimiz gibi ayrıştırma noktasın
gelmiştir. Bu durum sadece Türk futbol-
una değil, ülkemize ve toplumumuza
son derece zarar vermektedir. Ülkemizin
ve toplumumuzun birlik, beraberliği ve
huzuru her türlü sportif rekabet ve çek-
işmeden çok daha önemlidir. Bu unsur,
ülkemizin huzuru, toplumumuzun birlik
ve beraberliği en önemli kırmızı çizgimiz
olmak durumundadır. Zaten ülkemizin
huzurunu bozan pek çok unsur varken,
futbol bunların başında gelmemelidir.
Artık herkesin üzerine düşeni yapma
zamanı gelmiştir. Hepimiz bir paydada
buluşup, bu konudaki sorumluluklarımız
çerçevesinde sonuna kadar adımlar
atmak zorundayız. Futbolda şiddet,
herkesten ve her şeyden önce futbol
camiasının sorunu ve sorumluluğudur.
Bu aşamada asla yapılmaması gereken
unsurlar; sorumluluğu başkalarına yık-
mak, kendi sorumluluklarını görmezden
gelmek, kronikleşmiş sorunları örtmek
için bu talihsiz olayı fırsat olarak kullan-
maktır. Hadisenin hemen sonrasında
yaşanan tartışmalara şöyle bir göz
attığımızda aslında bu bilinçten ne
kadar uzak olduğumuzu söylenenlerden,
yazılanlardan, konuşulanlardan açıkça
görebiliyoruz. Bir kez daha bu tabloya
baktığımız zaman futbol rekabeti
üzerinden ne kadar ayrıştığımızı bir
örneğini daha görebiliyoruz. Hala
gerçeği idrak etmek yerine daha da
ayrışmaya ve çatışmaya evriliyoruz.
Artık bunun yeri ve zamanı değildir.
Bunu bilerek yapanlara izin verilmeme-
lidir. Bugüne kadar halının altına
süpürülüp üzerine gidilmeyen, kısacası
örtbas edilen çok ama çok daha vahim
olaylar ülkemizde ne yazık ki yaşan-
mıştır. Hayat ve futbol bir şey yaşan-
mamış gibi de devam etmiştir. Bu
defterleri de açmanın zamanı gelmiştir.
Ama bugünden sonra ileriye bakmak
gerekirse başta TFF olmak üzere tüm
paydaşların yaptıkları yanlarına kar
kalmamalı ki bu sorunlar inandırıcı, bir o
kadar da önemli kalıcı bir son bulsun.
Bu kararlılığı hep beraber göstermek
zorundayız. Zamanı geldi de geçti” şek-
linde konuştu.
“CUMHURBAŞKANIMIZ, ADALET VE
İÇİŞLERİ BAKANLARIMIZDAN RAN-
DEVU TALEP EDECEĞİZ”
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,
Adalet Bakanı Yılmaz Tunç ve İçişleri
Bakanı Ali Yerlikaya’dan en kısa zaman-
da randevu talep edeceklerini de vurgu-
layan Koç, “Bakanımız bizi ziyaret etti.
Bu ziyaret bahsettiğim anlayışın somut
bir yansımasıdır. Bakanımızın teşrifiyle
kulüpler olarak bir araya gelerek kro-
nikleşmiş yapısal sorunlarımızı etraflıca
değerlendirdik. Kimin üzerine neler
düştüğünü konuştuk. Aslında iki tane
önemli sorun var. Biri adil rekabet, ikin-
cisi de finansal sorunlarımız ve bunlar
birbirlerini tetikleyen unsurlardır.

Bakanımızın sorunlarımızı, kulüplerin
TFF’ye bakışını bizlerden duymasını
son derece kıymetli buluyoruz. Aynı şek-
ilde bugüne kadar Türk futbolunun
sorunlarını sadece TFF Başkanımızdan
dinleyen başta Cumhurbaşkanımız
olmak üzere, Adalet ve İçişleri
Bakanlarımızdan da en kısa zamanda
ziyaret etmek için randevu talep ede-
ceğiz. Bu doğrultuda Spor
Bakanımızdan da desteklerini rica ettik.
Karşılıklı anlayış, dayanışma ve güç bir-
liğiyle hepimizin guru duyacağı bir futbol
iklimi oluşturabileceğimize inanıyoruz.
Yeter ki irade olsun. Bakanımızın varlığı
ve bizlere verdiği desteği bu anlamda
çok kıymetli buluyoruz ve kendilerine
teşekkür ediyoruz. Sorunlar giderilene
kadar da hem federasyon olarak hem
Kulüpler Birliği hem de Spor Bakanlığı
olarak sık sık görüşme ihtiyacı olduğunu
da bu toplantıda tespit ettik” ifadelerini
kullandı.
“ER YA DA GEÇ TÜRKİYE’MİZ
HAK ETTİĞİ FUTBOL ORTAMINA
KAVUŞACAKTIR”
Futbolda her türlü şiddetin sahalardan
silinmesi için kulüpler olarak üzerlerine
düşeceklerini yapacaklarına belirten
Başkan Ali Koç, “Şiddetin ana sebebi
olan adaletsiz rekabet ortamına son ver-
ilmesi için kulüpler olarak gerekli çalış-
maları başlatacağımızı ve tüm inisiyati-
fleri alacağımızı kamuoyuna duyuruy-
oruz. Er ya da geç Türkiye’miz hak ettiği
futbol ortamına kavuşacaktır. En kısa
zamanda her şeyin normale döneceğini
ümit ediyoruz. Futbolda hepimizin hem
keyif alacağı hem de gurur duyacağı
adil ve şeffaf rekabet ortamının norm
haline gelmesi kulüpler olarak en büyük
hedefimiz ve arzumuzdur. Türk futbolu-
nun bu halinin değişmesi için duyulan
en büyük ihtiyaç ise federasyonumuzun
bu ihtiyaca inanması, sorunlarla
yüzleşmesi, çözüm için gerek iradeyi
göstermesi ve bunu yapabilmek için de
liyakatli bir kadroyla sorunları
adreslemesidir. Bizler Kulüpler Birliği
olarak her türlü çalışmayı üzerimize
düşen neyse kararlılıkla yapacağımızı
ifade etmek istiyoruz. Bu talihsiz olay
yaşandıktan sonra hem Kulüpler Birliği
Vakfı olarak hem tüm kulüplerimiz
olarak, kulüplerimizin teknik direktörleri,
yöneticileri, sporcuları reaksiyon göster-
erek Halil Umut Meler’in yaşadığı olayla
ilgili samimi ve saf düşüncelerini hemen
iletmişlerdir. Onlara da teşekkür ediyo-
rum” dedi.
“TFF BAŞKANININ KULÜPLERE
TEŞEKKÜR ETMEMESİ ÇOK ŞEYİ
İFADE EDİYOR”
Ali Koç, TFF Başkanı Mehmet
Büyükekşi’nin, hakem Halil Umut
Meler’e yapılan fiziki saldırıdan sonra
geçmiş olsun mesajları paylaşan kulü-
plere, teknik direktörlere ve futbolculara
teşekkür etmemesini eleştirerek,
“Toplantımızı bizleri rahatsız eden
unsurlardan bir tanesi de UEFA’ya,
FIFA’ya, İngiltere’ye teşekkür eden TFF
başkanının hiçbir şekilde kulüplere,
Kulüpler Birliği Vakfı’na, teknik direktör-
lere sporculara bu konuda gösterdikleri
refleks için teşekkür etmemesi de aslın-
da çok şeyi ifade ediyor. Özellikle bu
konudaki rahatsızlığın dile getirilmesini
benden başkanlarımız rica etti. Ben
Kulüpler Birliği Başkanı olarak tüm pay-
daşlara burada gösterdikleri refleks için
teşekkür ediyorum” değerlendirmesinde
bulundu.
“FEDERASYONDAN ÇOK
MEMNUN OLAN KULÜPLER VAR”
Kulüpler Birliği toplantısında TFF
Başkanı Mehmet Büyükekşi’nin isti-
fasının istenmesine yönelik bir konunun
gündeme gelip gelmediğiyle alakalı
yöneltilen soruya Koç, “Kesinlikle böyle
bir durum olmadı. Federasyondan çok

memnun olan kulüpler
var, az sayıda. Hiç mem-
nun olmayan kulüpler var,
belli bir sayıda. Destek
olalım, bu kadrolarla, bu
yaklaşımla, bu yönetim
anlayışıyla bu sorunlara
çözüm sağlayamayız
diyen kulüplerimiz var.
Federasyonlar değişiyor,
sorunlar aynı kalıyor.
MHK değişiyor, sorunlar
aynen devam ediyor.
Türkiye adil rekabetin
olmamasının ana kay-
nağının ne olduğunu
biliyoruz. Bu doğrultuda
federasyon irade göstere-
ceğini ifade etti. Bakalım
bu olaydan sonra ne ola-
cak, göreceğiz. Bakın
açıklamalarına, çitin bir
tarafındayken nasıl
olunuyor, diğer tarafın-
dayken nasıl olunuyor.
Kendisi de bu sorunları
başkan olarak yaşadı. 6-
7 defa hakemlerle ilgili açıklaması var.
Sınırın bu tarafına geçince herhalde o
yaşadıkların unutmamıştır diye
düşünüyorum. İstifa edip, etmeme
konusu burada gündeme gelen bir konu
değil. İşlerin ele alınışına baktığınız
zaman, ciddi bir acemilik, tecrübesizlik
var” diye konuştu.
“ACELE KARAR ALINDI”
Başkan Ali Koç, liglerin erteleme kararı
alınırken kendilerine sorulmadığını da
söyleyerek, “Süresiz erteleme kararı
hemen Salı günü maçlar başlamaz.
Herhalde kafasında başka takvim vardı.
Sonra aklı selim kazandı. Fenerbahçe
Spor Kulübü’nün otobüsü kurşunlandı.
Otobüste 50 kişi vardı. Viyadükte
kurşunlandı. Hala faili meçhuldür.
Türkiye Cumhuriyeti Devleti’nin ayıbıdır.
Orada bile maç oynandı. ‘Fenerbahçe
sahaya çıkmazsa cezaya katlanır’
dendi. Bence alelacele verilmiş bir
karardı. Bu karara saygı duymak duru-
mundayız” şeklinde konuştu. Bu toplan-
tının daha önce yapılmasına karar ver-
ildiğini ancak daha sonra gündemin
değiştiğini ifade eden Başkan Koç,
“Gündemimizde e-bilet konusu vardı.
Yayın ihalesi konusu vardı. Yayın gelir-
lerinin dağılımı konusu vardı ve yeni lig
formatını konuşacaktık. Pazartesi
yaşananlardan sonra onları başka bir
toplantıda görüşeceğiz” cümlelerine yer
verdi.
“HAKEM SORUNU
DEVAM ETMEKTEDİR”
Kulüp başkanlarının çoğunun, hakem-
lerin hastane çıkışında yaptığı açıkla-
malardan rahatsız olduğunu da sözler-
ine ekleyen Kulüpler Birliği Başkanı Ali
Koç, “Başkanlarımızın çoğu hakemlerin
hastane çıkışı yaptığı konuşmalar,
sözcü olarak seçilen kişiler içeride
büyük rahatsızlık yaptı. Hakem müess-
esinin durumu ortada. Performansı da
ortada. Hiç yaşanmasını istemediğimiz
bir olay yaşandığı için onları unutacağız,
göz ardı edeceğiz diye bir durum yok.
Bir adım daha öteye gidelim.
Federasyonla yaptığımız toplantılarda,
devre arasında çok ciddi, radikal adım-
lar atılacağı, bu hakem sıkıntısının mini-
mize edilmesi için ciddi anlamda yol
haritası olduğu bizlere anlatıldı.
Federasyon da bizlere bu hakemlerle bu
işin gitmeyeceğini defalarca ifade etti.
Bu olaydan sonra federasyonumuz
hangi noktada göreceğiz. Hatta fed-
erasyon bir ara şu kuşkuya da girdi, ‘Bu
hakemler, bizi de mi yemeye çalışıyor’.
Hakem sorunu devam etmektedir. Çok
büyük talihsiz bir olay yaşandı.
Türkiye’nin en iyi hakemi, en son yaşay-
acak kişi yaşadı ama kimse yaşamasın

diyorum” şeklinde konuştu.
GENÇLİK VE SPOR BAŞKANI
OSMAN AŞKIN BAK İLE
KONUŞULANLAR
Toplantıya katılan Gençlik ve Spor
Başkanı Osman Aşkın Bak ile ne konuş-
tuklarını anlatan Koç, “Finansal konular
konuştuk. Stopaj iadesini konuştuk.
Bakanlığımızı bizlerden aldığı yüzde 7
kesintinin kaldırılmasını konuştuk. İddia
gelirlerinin arttırılmasını konuştuk.
Yapılandırma ihtiyacı olan Anadolu
takımlarını konuştuk. Yayın ihalesinde
desteklerini istedik. Ucuz kredi ulaşımda
mümkünse yardım etmelerini istedik.
Güvenlik giderlerinde yardım istedik.
Yurt dışına oyuncu satan kulüplere ihra-
cat teşviki istedik. Kısa zamanda
toplantı talep ettik. Kulüpler Birliği
AŞ’nin kurulması için gerekli yasal
düzenlemelerini rica ettik. Adalet ve
İçişleri Bakanlığı ile randevumuzu
konuştuk. Spor Bakanımızla daha sık
toplantı yapmayı konuştuk. Passolig
mümkünse kaldırılsın dedik. Futbolda
yeni bir sayfa açabilmek için devle-
timizin ilgili bakanlığını, federasyon ve
Kulüpler Birliği ile birlikte bir komisyon
kuralım dedik. Yeterli arzu, istek olsun.
Bunun dibine kadar ineriz. Konjektür
müsait. Federasyon seçimlerinin daha
adil olmasını istedik. Birden fazla aday-
la yapmasını gündeme getirdik.
Kurulların kendi içinde seçimleri olması
gerektiğini söyledik” açıklamasında
bulundu.
“KONJEKTÜR ÇOK MÜSAİT, YETER
Kİ ARZU ETSİNLER”
Türk futbolunda son 6 haftada
yaşanılanları hatırlatan Ali Koç,
“Federasyon gerçekten Türk futbolunda
temizlik istiyorsa malzeme burada.
Bizde federasyon ile yaptığımız son
toplantıda temiz futbol için ortak
komisyon kuralım istedik, tamam dedil-
er. Konjektür çok müsait. Yeter ki arzu
etsinler, biz bu işin dibine sonuna kadar
ineriz” dedi. Süper Lig’in 16. haftasının
ertelenerek, 19 Aralık Salı günü 17. haf-
tadan başlamasının rekabet için haksı-
zlık olduğunu söyleyen Başkan Koç,
“Bu ülkede yaşanmaması gereken talih-
siz olaylar yaşandı. Bir tanesi
Fenerbahçe Spor Kulübü’nün oto-
büsünün kurşunlanması. Maçlar devam
etti. Biz tehdit edildik. Burada duygu
patlaması yaşanıyor. Bu Türk futbolu
için milattır. Gereken iradeyle, cesaretle
bu işleri çözebilir. Hakemler çıkar, çık-
maz bir yorum yapmak istemiyorum.
Hakemlerle ilgili genel düşüncemi biliy-
orsunuz” ifadelerini kullandı. >>İHA

başkalarına yükleyemez”
Koç

Aşkın Bak



7715 Aralık 2023 CUMA

İİççmmee  ssiiggaarraayyıı  ssaağğIIııkkttaa  ssııhhhhaattttee  kkaall,,  
iiççeerrsseenn  bbıırraakkmmaazz  sseennddee  hhaall..

Sigara hem 
öIdürür hem 
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Ahmet YEŞİLAY

Dinar'da akıl zeka oyunları
eğitimine yoğun ilgi

Dinar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü'nün bünyesinde
devam eden akıl zeka oyunları eğitimi, çocukların ve 

gençlerin zihinsel becerilerini geliştirmeye devam ediyor.

Çocukların ve gençlerin zihinsel becerilerini
geliştirmek, problem çözme becerilerini güçlendirmek
ve özgüvenlerini artırmak amacıyla düzenlenen
eğitim, her yaştan katılımcıya açık. Eğitim kapsamın-
da, satranç, mangala, dama, go, sudoku, zeka oyun-
ları gibi çeşitli akıl zeka oyunları öğretiliyor. Eğitmenler
tarafından verilen oyunlar, çocukların ve gençlerin
dikkat, hafıza, planlama, problem çözme, mantık

yürütme gibi becerilerini geliştirmeye yardımcı oluyor.
Eğitim, Dinar Gençlik ve Spor İlçe Müdürlüğü'nün
tesislerinde ücretsiz olarak veriliyor. İlçe müdür-
lüğünde akıl zeka oyunlarının yanı sıra tekvando,
güreş, kort tenisi çalışmaları da yine gençlere ücretsiz
olarak veriliyor.  Eğitimler hakkında bilgi almak ve kayıt
yapmak için Dinar ilçe Müdürlüğü ile iletişime geçe-
bilirsiniz. >>İHA

İl Milli Eğitim 2023 yılı değerlendirme
toplantısı yapıldıAfyonkarahisar’da İl 

Milli Eğitim 2023 yılı 
değerlendirme toplantısı
gerçekleştirilirken, 
toplantıda ilk ve orta 
öğretimde yürütülen 
çalışmalar masaya 
yatırıldı.

İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci’nin başkan-
lığında gerçekleştirilen değerlendirme toplantısı-
na İlçe Milli Eğitim Müdürleri ve şube müdürleri
katıldı. Gerçekleştirilen toplantıda Milli Eğitim
Bakan Yusuf Tekin 'in talimatları doğrultusunda
kentteki Türk dilinin zenginlikleri, liselerde bilim
uygulamaları, öğretim programları, seçmeli der-
slere yönelik bilgilendirme ve oku-yorum yazı-
yorum projesi ile ilçelerdeki akademik başarı
grafikleri, yapılan faaliyetler ile bakanlık ve
müdürlükçe yürütülen güncel eğitim öğretim
faaliyetleri görüşüldü. Toplantı, İlçe Milli Eğitim
Müdürlerinin ilçelerdeki eğitim durumu, yapılan iş
ve işlemler hakkında bilgi vermesi, görüş ve
önerilerinin alınması ile sona erdi. >>İHA

Afyonkarahisar’da kano sporunun
gelişmesi için bir araya gelindi

Kano Federasyon Başkanı Alper Cavit Kabakçı, Afyonkarahisar'ın kano sporuna
elverişli bir coğrafyaya sahip olduğunu belirterek, kentteki kano sporunun

gelişmesi için kurumlarla ile işbirliği içerisinde olduklarını söyledi.
Kabakçı, Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü
İsmail Hakkı Kasapoğlu’nu makamında ziyaret etti.
Ziyarette, Afyonkarahisar'da kano sporunun gelişimi
ve yaygınlaştırılması için yapılması gereken çalış-
malar ele alındı. Kabakçı, Afyonkarahisar'ın kano
sporuna elverişli bir coğrafyaya sahip olduğunu
belirterek, ildeki kano sporunun gelişimi için il müdür-

lüğü ile işbirliğinde olduklarını söyledi. İl Müdürü
Kasapoğlu ise, kano sporunu Afyonkarahisar'da daha
da yaygınlaştırmak, ulusal ve uluslararası müs-
abakalara sporcu hazırlamak için Federasyon ile bir-
likte çalışmalar yapacaklarını ifade etti. Ziyaret,
karşılıklı görüş alışverişinin ardından sona erdi.
>>MEHMET KASAL

Yurtlar arası satranç turnuvası başladı
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü tarafından düzenlenen 
Yurtlar Arası Satranç Turnuvası, Çiğiltepe Spor Salonu'nda başladı.

Turnuvaya, Afyonkarahisar'da bulunan tüm yurtlar-
da kalan öğrenciler katıldı. Kızlar ve erkekler olmak
üzere 2 kategoride düzenlenen turnuvada 50
sporcu mücadele ediyor. Afyonkarahisar Gençlik
ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, turnu-
vanın amacının, yurtlarda barınan öğrencilerin
sportif faaliyetlere katılımlarını artırmak ve onları
sporla buluşturmak olduğunu söyledi. Kasapoğlu,
"Turnuvalar, öğrencilerimizin kişisel gelişimlerine
ve sosyalleşmelerine katkı sağlayacaktır. Tüm
öğrencilerimizi spor turnuvalara katılmaya davet
ediyorum" dedi. Turnuvalarda dereceye giren
öğrenciler iller arası düzenlenecek olan turnuvaya
katılma hakkı elde edecek. >>FAHRİYE ÇIRACI

Şuhut'ta yetenekli sporcular
eğitmenlerimizin gözetiminde gelişiyor
Afyonkarahisar'ın Şuhut ilçesinde, Gençlik ve Spor Bakanlığı ile Milli Eğitim Bakanlığı
arasında imzalanan protokol kapsamında sürdürülen Türkiye Sportif Yetenek Taraması 
ve Spora Yönlendirme Projesi kapsamında seçilen öğrenciler temel eğitimlere başladı.

2022-2023 yılında yapılan taramalar sonucunda Şuhut’ta seçilen 60
öğrenci için temel eğitimler başladı. Haziran ayına kadar yapılan temel
eğitimlerden sonra öğrenciler tekrar teste tabi tutulacak e testin sonucu-
na göre branş yönlendirmesi yapılacak. Şuhut Belediyesi Sporcu
Merkezi spor salonunda yapılan çalışmalar kapsamında, öğrenciler
temel hareket becerileri ve branş eğitimi alıyor. Antrenörler, öğrencilerin
fiziksel gelişimlerini, motorik özelliklerini ve koordinasyon becerilerini
geliştirmeye odaklanıyor. Şuhut'ta proje kapsamında eğitim gören
öğrenciler, spora olan ilgi ve tutkularını her geçen gün artırıyor. Öğren-
ciler, yeteneklerini geliştirmek ve başarılı birer sporcu olmak için büyük
bir çaba gösteriyor. Projenin Şuhut'ta başarıyla yürütülmesi için başta
Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü olmak üzere, Milli Eğitim Müdürlüğü,
Şuhut Kaymakamlığı, Şuhut Belediyesi, okul yöneticileri ve eğitmenler
büyük çaba gösteriyor. Bu çabaların sonucunda, Şuhut'tan yetişen
yetenekli sporcuların sayısının artması bekleniyor. >>İZZET IŞIK
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NÖBETÇİ ECZANELER
GÜVEN

Yeşilcamii karşısı Sağlık Ocağı Yanı
213 14 88

ZAFER
Yeni Devlet Hastanesi Karşısı

215 60 29
MERYEM

Güvenevler Mahallesi Karayolları Arkası
218 60 06

“Materials Science Ma(s)ters” 
bilgilendirme toplantısı gerçekleştirildi
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Teknoloji Fakültesinin organize ettiği

“Materials Science Ma(s)ters” bilgilendirme toplantısı gerçekleştirildi.

İbrahim Kuçükkurt Konferans Salonunda gerçekleştir-
ilen toplantıya Teknoloji Fakültesi Dekanı Prof. Dr.
Ayhan Erol, Metalürji ve Malzeme Mühendisliği

Bölüm Başkanı Prof. Dr. Serhat Başpınar,  Metalurji ve
Malzeme Mühendisliği Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr.
Şükrü Talaş ile akademik personel ve öğrenciler katıldı.
Toplantının açış konuşmasını yapan Prof. Dr. Serhat
Başpınar,  özellikle kalite kapsamında uluslararası

projelere katılım konularında üniversiteler arasında
büyük bir yarışın olduğunu belirtti. Başpınar, “Bu
bağlamda fakültemizde ve bölümümüzde yürütülen
bu projenin önemli olduğunu düşünüyorum. Özellik-
le müfredatların iyileştirilmesi ve gözden geçirilmesi
ile ilgili önemli çalışmalardan ve raporlamalardan
geçtik. Bu bağlamda bu proje hem fakültemize hem
de bölümümüze bir ışık oldu. Verilecek bilgilerin yol

gösterici olduğunu düşünüyorum” dedi. Teknoloji
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ayhan Erol ise diğer fakültel-
erden de bu tarz projeler beklediklerini ifade ederek şun-
ları söyledi: “Uluslararası İlişkiler Merkez Müdürlüğü ve
ERASMUS Koordinatörlüğü yapmış biri olarak şunu
ifade edebilirim; Türkiye’nin havuza göndermiş olduğu
paralar bu projeler için kullanılıyor. Bakıldığında bu
parayı en az harcayan ülkelerden biriyiz. Bu konularda
ciddi maddi destekler var ama ortaya proje koymamız
gerekiyor. Üst yönetimin her zaman bu tarz projelere
destekleri var. İnşallah önümüzdeki zamanlarda daha
büyük ve güzel projelerle üniversitemizi uluslararasılaş-
ma anlamında bir tık daha öne çıkartabiliriz.”

“TÜRKİYE’DEN PROJE
BAŞVURULARI KABUL EDİLMEKTE”

Program yöneticisi Prof. Dr. Şükrü Talaş ise Türkiye’nin
projede katılımcı ülke olarak bulunduğunu ifade ederek
şu bilgileri verdi: “Materials Science Ma(s)ters projesinde
Avrupa Birliği üyelik başvuru statüsü devam eden
Türkiye’den de başvurular kabul edilmektedir.
Başvuranların Avrupa Birliği finansal mevzuatlarına
hakim olması ve hatta Funding Management kurslarına
katılıp sertifika alması oldukça faydalı olmaktadır. Bu
aşama bizim mali sistemden farklıdır. Diğer Avrupa
Birliği ülkeleri gibi yararlanma mümkün olsa da tecrübe
eksikliği büyük sıkıntı teşkil ediyor. Projede katılımcı
ülke olarak bulunmaktayız. Yürütücü olan ülke
Polonya’dır. Proje, Polonya Ulusal Ajansı ve Avrupa
Birliği tarafından desteklenmektedir. Proje bütçesi, 315
bin Euro’dur. Afyon Kocatepe Üniversitesi için ayrılan
pay ise 79 bin 800 Euro’dur.”

“PROJENİN TEMEL AMACI EĞİTİM
KALİTESİNİ ARTTIRMAK”

Projenin temel amacının eğitim kalitesini ve öğrenci
ihtiyaçlarını karşılamak olduğunu belirten Talaş,
“Projenin temel amacı; modern ekonominin, iş gücü
piyasasının ve toplumun ihtiyaçlarına cevap veren ulus-
lararası bir şirketler birliği eşliğinde malzeme bilim ve
mühendisliği alanında yeni ve disiplinler arası bir yük-
sek lisans programı geliştirerek eğitim kalitesini art-
tırmanın yanı sıra malzeme bilimi ve mühendisliği
alanında öğrenci ihtiyaçlarını karşılayacak beklenti-
lerin karşılığını oluşturmaktır. Materials Science
Ma(s)ters Projesi’nin diğer amacı ise endüstri
ihtiyaçları ile şekillendirilen yeni bir içerik hazırla-
yarak öğrencilerin endüstri odaklı tez konusu ile
yetişmelerini sağlamaktır” dedi.

ŞU ANA KADAR YAPILANLAR
Proje kapsamında şu ana kadar yapılanları sıralayan Talaş,
sözlerine şöyle devam etti: “Proje kapsamında şu ana kadar
değişik endüstriyel sektörlerden çok sayıda katılımcı ile
anket yapılmıştır. Bu anketlerde katılımcılara hangi sek-
törde çalıştıkları ve hangi eğitim seviyesinde oldukları
sorulmuş ve ardından yüksek lisans programında görmek
istedikleri dersleri yazmaları istenmiştir. İlgili sorular top-
landıktan sonra katılımcıların değişik konularda vermiş
oldukları cevaplar doğrultusunda, her bir katılımcı üniver-
site (projedeki 4 üniversite Polonya, Türkiye, Slovakya,
Ukrayna) ders önerisi getirmişlerdir. Bu önerilen derslerin
şu anda ‘Syllabus ve Techer’s Guide’ları hazırlanmaktadır.”
Program, Teknoloji Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ayhan
Erol’un Prof. Dr. Şükrü Talaş’a teşekkür belgesi takdimi
ile sona erdi. >>MEHMET KASAL

Sarı, öğrencilerle
bir araya geldi

Dinar Belediye Başkanı Nihat Sarı,
Dinar Yüksek Öğrenim Kredi ve Yurtlar

Kurumu öğrencileriyle Yemek
Programında Bir Araya Geldi. 

Öğrencilerin yurdunun ihtiyaçları ile ilgili talep edilen
her türlü konuda yardımcı olduklarını ve her zaman
yanlarında olduklarını ifade etti. Dinar Belediye
Başkanı Nihat Sarı öğrencilere yemek sırasında bir-
takım hediyeler taktim etti. Akabinde İse öğrencilerin
öneri ve taleplerini dinledi ve en kısa zamanda istek-
lerinin yerine getirileceğini ifade etti. Yemek son-
rasında ise Yurt Müdürü Gözde Tosun’dan öğrenci
yurdu hakkında bilgi aldı. >>KADER KAYA

Bolvadin Uygulamalı Bilimler Fakültesi Dekanı Prof.
Dr. Mustafa Fişne’nin yönettiği panelde, Muhasebe
ve Finans Yönetimi Bölümü Öğretim Üyesi Doç. Dr.
Kenan İlarslan, Bankacılık ve Sigortacılık Bölüm
Başkanı Doç. Dr. Ahmet Uyar ve Lojistik Yönetimi
Bölümü Öğretim Üyesi Dr. Öğr. Üyesi İzzet Gülşen
konuşmacı olarak yer aldı. Finans, bankacılık ve
lojistik alanlarında Cumhuriyetin ilk yıllarından
başlayarak günümüze kadar gerçekleşen kazanım-
ların ele alındığı panelde, Türkiye’nin gelişimiyle
ilgili detaylı bilgilere yer verildi. Panel, katılımcılara
plaketlerinin takdim edilmesinin ardından sona erdi.
>>İZZET IŞIK

AKÜ’de “Finans, bankacılık ve lojistik alanında
kazanımlar” konulu panel gerçekleştirildi

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Bolvadin Uygulamalı Bilimler
Fakültesi tarafından “Cumhuriyetin 100. Yılında Finans, Bankacılık

ve Lojistik Alanında Kazanımlar” Paneli gerçekleştirildi.

“Geçmişin İzinde Bilim” 

Programın birinci etabında konuşmacı Dr. Öğretim
Üyesi Aslıhan Akkoç tarafından söyleşi gerçekleştir-
ilirken, ikinci etabında öğrenciler çalıştay formlarındaki
soruları ve farklı fikirlerini ifade ettiler.  Program, İl Milli
Eğitim Müdür yardımcısı Musa Dinçgez ’in Dr. Öğretim
Üyesi Aslıhan Akkoç ’a teşekkür belgesi takdimleriyle
sona erdi. >>HÜDAYİ ACAR

Bilim insanı, öğretim üyesi 
akademisyenlerin, 18 Türk-İslam bilim
insanını öğrencilerle buluşturduğu söyleşi
ve çalıştay programlarının altıncısı,
yaşadığı döneme “Birunu Çağı” da denilen
El Biruni söyleşisi İl Milli Eğitim
Müdürlüğü Konferans Salonu’nda İl Milli
Eğitim Müdür Yardımcısı Musa Dinçgez ’in
katılımlarıyla gerçekleşti. 

Sandıklı Orman İşletme 
Müdürlüğünden 
Başkan Çöl’e ziyaret

Ziyaret sırasında Sandıklı
Orman İşletme Müdürü
Bilal Özdemir ve Orman
İşletme Şefi Serkan Çaylak
Başkan Dr. Mustafa Çöl’e
ilçede gerçekleştirdikleri
orman yönetimi ve koru-
ma çalışmaları hakkında
bilgiler verdi. Heyet orman
alanlarının sürdürülebilir
bir şekilde yönetilmesi ve
çevresel bilincin arttırılması
konularında yapılan çalış-
malar hakkında
görüşüldü. >>İZZET IŞIK

Sandıklı Orman
İşletme Müdürü
Bilal Özdemir ve
Orman İşletme Şefi
Serkan Çaylak,
Sandıklı Belediye
Başkanı Dr. Mustafa
Çöl’ü makamında
ziyaret ettiler. 


